
Protokół Nr 11/2019 

 

z posiedzenia  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 23 października 2019 r. godz. 14.31 – 14.47 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Mariusz Łata 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 
 

Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji – Pan Mariusz Łata 

otworzył posiedzenie, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności.  

 

 

 

 

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu  

28 października 2019 r. w sprawie: 

 

1) stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Publicznego 

Gimnazjum nr 1  

w Ostrowcu Świętokrzyskim,  

ul. Henryka Sienkiewicza 67B. 

 

 

 

 

 

 

2) stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Publicznego 

Gimnazjum nr 3  

w Ostrowcu Świętokrzyskim,  

os. Słoneczne 37. 

 

3) stwierdzenia zakończenia działalności 

dotychczasowego Publicznego 

Gimnazjum nr 5  

w Ostrowcu Świętokrzyskim,  

ul. Sandomierska 26A. 

 

4) zamiaru dokonania zmiany statutu 

Dokonano zmiany w porządku obrad Komisji – 

dodano punkt 6 – rozpatrzenie skargi na działalność 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

 

 

 

 

 

Radny A. Pałka  zwrócił się z zapytaniem, jak 

wygląda sytuacja z majątkiem Publicznego 

Gimnazjum Nr 3. Co dalej z obiektem po 

gimnazjum? Czy są jakieś propozycje? 

Wiceprezydent Miasta D. Smoliński wyjaśnił, że 

inwentaryzacja trwa. Powinna zostać zakończona do 

końca 2019 r. 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   
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II. 

 

 

 

 

 

 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w 

Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

5) użyczenia miejskich obiektów 

sportowych administrowanych przez 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 

Ostrowcu Świętokrzyskim na rzecz „KP 

KSZO 1929 Ostrowiec Świętokrzyski”. 

 

6) rozpatrzenie skargi na działalność 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za I 

półrocze 2019 r. 

 

 

 

 

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.  

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały. 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu) 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

St. Choinka przedstawił opinię Komisji  w tej 

sprawie. Jednogłośnie przyjęto, że skarga jest 

bezzasadna, ponieważ dotyczy konfliktu 

prywatnego, sąsiedzkiego pracownika MOPS.  

Radny A. Pałka dodał, że sprawa dotyczy 

zajmowania mieszkania niezgodnie z 

przeznaczeniem. 

Radny D. Kaszuba zwrócił się z zapytaniem, czy to 

tylko konflikt sąsiedzki, czy nie doszło do 

przekazywania danych przez pracownika MOPS? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Pani M. Salwerowicz wyjaśniła, że nie miało to 

miejsca. Przeprowadzono dokładną analizę i 

ustalono, że pracownik jest zatrudniony od kilku 

miesięcy, nie ma dostępu do danych wrażliwych i w 

związku z tym, nie mógł ich przekazywać. 

Radny D. Kaszuba zwrócił się z zapytaniem, czy 

dojdzie do eksmisji, jeżeli lokal jest zajmowany 

bezzasadnie? 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

St. Choinka poinformował, że ta kwestia nie była 

rozpatrywana przez Komisję Skarg, Wniosków i 

Petycji ponieważ skarga dotyczyła wyłącznie 

działalności Dyrektora MOPS. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Pani M. Salwerowicz wyjaśniła, że sprawa dotyczy 

konfliktu sąsiedzkiego. Została poproszona o 

interwencję gdyż jedna ze stron konfliktu jest 

pracownikiem Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Ponieważ problem nie dotyczył spraw 

służbowych nie podjęto żadnych działań. Została 

wtedy złożona skarga na działalność Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej..  

Członkowie Komisji jednogłośnie  pozytywnie   

zaopiniowali rozpatrzenie przedmiotowej skargi. (w 

załączeniu do protokołu) 

 

Radny A. Pałka zauważył, że skoro Izba 

Obrachunkowa w Kielcach nie ma zastrzeżeń, to 

oznacza, że wszystko jest w porządku. 
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III. Sprawy różne. Nie zgłoszono. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono. 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Protokołowała:                                       Przewodniczył: 

 

Magdalena Połetek      
                                                                                Przewodniczący Komisji 

                  

 

  Mariusz Łata          

 

 


